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تیم فوتبال استقلال درحالی خود را برای آغاز رقابت های لیگ برتر آماده می کند 

که تمرینات عصر روز گذشته این تیم بعد از تمرینات پرفشار روزهای ابتدایی با 

اعلام کادرفنی تعطیل اعلام شده، همچنین قرار است از امروز دوباره استقلالی ها 

کار را زیرنظر نکونام و دستیارانش پیگیری کنند، با این توضیح که محور کارهای 

تاکتیکی استقلالی ها روی دیدار با نفت آبادان متمرکز شده و براساس برگزاری 

این دیدار و با آنالیزی که از نقاط ضعف و قوت تیم آبادانی انجام شـــده اســـت، 

بازیکنان استقلال تمرینات خود را پیگیری خواهند کرد. 

 تعویق لیگ برتر به نفع استقلال است؟
همه اینها در حالی هســـتند که با وجود زمزمه های تعویق آغاز رقابت های لیگ 

برتر، همچنان این خبر )تا زمان چاپ روزنامه( اعلام رســـمی نشـــده و مشخص 

نیســـت درنهایت در این خصوص چه اتفاقی افتاده اســـت. در هر صورت برخی 

موانـــع برگزاری رقابت هـــا ازجمله عدم ثبت قرارداد بازیکنـــان برخی از تیم ها، 

آماده نبودن برخی تیم های دیگر و همچنین موضوع جدید ایجادشـــده بر سر 

الزام حضور بانوان در ورزشـــگاه ها باعث شده شائبه تعویق برگزاری رقابت های 

لیگ برتر پررنگ شود. 

البتـه ایـن موضـوع بـه همیـن سـادگی ها نبـوده و برخـی تبعـات ماننـد برهـم 

خـوردن برنامـه آماده سـازی تیم هـا و مشـکلات مربـوط بـه رزرو محـل اسـکان 

و تهیـه بلیت هـا سـفر را نیـز به همـراه داشـته و همیـن موضـوع باعـث شـده 

اسـت بعضـی از تیم هـا در ایـن خصـوص اعتـراض خـود را نشـان دهنـد؛ ازجمله 

پرسپولیسـی ها کـه اعـلام کرده انـد بایـد هرچه سـریع تر برنامه قطعـی آغاز فصل 

جدیـد رقابت هـا مشـخص شـود تـا براسـاس آن برنامـه تمرینـی خـود را مطابقت 

بدهند. این درصورتی اسـت که از اردوی اسـتقلال شـنیده می شـود که اگرچه 

این باشـگاه برای تعویق رقابت ها به خاطر تمامی مشـکلات موجود بر سـر بسـته 

شـدن تیـم بـرای فصـل جدیـد تمایـل زیـادی دارد امـا به تازگـی جـواد نکونام در 

گفت وگویـی بـا یکـی از مسـئولان سـازمان لیـگ در ایـن زمینـه باصراحـت اعلام 

کـرده اسـت: »وضعیت مـان ایـده آل و مطلـوب نیسـت. به قدری مشـکلات داریم 

کـه تعویـق چنـد روزه لیـگ هـم دردی را از مـا دوا نمی کنـد. به قـدری وضع مـان 

بـه هـم ریختـه اسـت کـه اگـر رقابت هـا بـا تعویـق مواجـه شـوند هم خیلـی فرقی 

بـه حـال مـا نـدارد و مشـکل مان را حـل نمی کنـد.«

در هر صورت بسیاری از بازیکنان مدنظر داخلی و خارجی استقلال هنوز جذب 

این تیم نشـــده اند و درصورتی که آنها طی این چند روز به اردوی این تیم اضافه 

شـــوند بازهم فرصت چندانی برای هماهنگی این نفـــرات با بازیکنان این تیم 

باقی نمانده و به قول ســـرمربی استقلال، عملا این اتفاق یعنی تعویق احتمالی 

یک هفته ای رقابت ها، تاثیری به حال این تیم نخواهد داشت.«

به هر روی باشـــگاه ها منتظر تصمیم نهایی و مهم سازمان لیگ در این خصوص 

هســـتند تا هرچه ســـریع تر تکلیف خود را بدانند. البته مشـــخص است که این 

موضوع درنهایت به ســـود برخی باشگاه ها- ازجمله استقلال- تمام می شود اما 

اینکه این اتفاق دلیل اصلی تعویق آغاز رقابت های لیگ برتر اعلام شـــود، اصلا 

درست نخواهد بود و دلایل آن را باید در جای دیگری جست وجو کرد. 

 نکونام برای هر 2 حالت برنامه دارد
بـر همیـن اسـاس اسـتقلالی ها برنامـه آماده سـازی خـود را بـرای دیـدار بـا نفت 

آبـادان از امـروز دوبـاره پیگیـری خواهنـد کـرد. البتـه همان طـور که ذکـر کردیم 

تعویـق یـا عدم تعویـق رقابت هـای لیـگ برتـر در برنامه هـای بعـدی کادرفنـی 

اسـتقلال اهمیـت فراوانـی دارد؛ چراکـه نکونـام که برای هر کـدام از حالت های 

فـوق برنامه ریـزی کـرده، قصـد دارد برنامـه ای متناسـب با فاصله زمانـی با دیدار 

بـا نفـت آبـادان را اجرایـی کند. 

بنابراین اگر لیگ برتر جمعه آتی آغاز شود، کارهای تاکتیکی از امروز استوار بر 

این دیدار خواهد بود و این درحالی است که به هر اندازه ای که رقابت های هفته 

اول باتاخیر آغاز شـــود، این موضوع می تواند برنامه های تمرینی آبی ها و شدت 

و ســـنگینی و سبکی آن را دستخوش تغییر کند و حتی عاملی خواهد شد تا در 

این بین با تصمیم کادرفنی این تیم، اســـتقلالی ها یک بازی تدارکاتی سبک را 

هم برگزار کنند. گفتنی اســـت برخی اعتقاد دارند تعویق احتمالی از یک جهت 

دیگر نیز به سود استقلال خواهد بود؛ چراکه در این صورت دربی 102 به بعد از 

فیفادی موکول خواهد شد تا نکونام فرصت بیشتری برای هماهنگ تر و آماده تر 

شدن تیمش داشته باشد. 

 آخرین وضعیت مصدومان استقلال
باشـــگاه اســـتقلال در پیش فصل امسال 5 بازیکن را به خدمت گرفت که از این 

جمع 2 بازیکن با مصدومیت کهنه به جمع اســـتقلالی ها اضافه شدند. آرمین 

ســـهرابیان و مهرداد محمدی دو بازیکنی بودند که آســـیب دیدگی آنها در حین 

تمرینات پیش فصل در استقلال نمایان شده و این دو مدتی کار را هم به صورت 

جداگانـــه ادامه داده انـــد. بااین حال از تمرینات این تیم خبر می رســـد آرمین 

ســـهرابیان به مرز آمادگی مطلوب برای حضور در تمرینات گروهی رســـیده و او 

حتـــی می تواند با صلاحدید کادرفنی تیم را در دیدار اول همراهی کند، این در 

شرایطی است که مهرداد محمدی همچنان مصدوم است و پزشکان هنوز اجازه 

حضور در تمرینات گروهی را به این بازیکن نداده اند. 

البته مهرداد روی سپری شدن مصدومیت و آماده بودنش اصرار دارد اما پزشکان 

استقلال با ملاحظه همه محدودیت های موجود فعلا این مجوز را به وی نداده اند. 

نکته قابل توجه اینکه درصورتی که لیگ برتر با تعویق مواجه نشود، به طور قطعی 

محمدی هفته اول این رقابت ها را از دست خواهد داد. 

 روابط فعلا ولرم است!
بعد از مشاجرات اخیر بین جواد نکونام با علی خطیر، این دو درنهایت بر سر یک 

میز نشستند و سعی کردند در این فاصله بیشتر از قبل به اهداف مشترک نزدیک 

شـــوند. در این خصوص شنیده می شود در همان جلسه نکونام تاکید زیادی بر 

جذب بازیکنان درخواســـتی اش داشـــته و حالا تلاش های باشگاه برای تحقق 

خواسته های سرمربی بیشتر از گذشته درحال پیگیری است. گفتنی است بعد از 

جلسه فوق و به منظور پیگیری امور، خطیر و نکونام به صورت مرتب در تماس های 

تلفنی مراتب امر را به اطلاع یکدیگر رسانده و فعلا روابط بین این دو تا حدودی 

گرم گزارش شـــده است. حالا باید منتظر روزهای پیش رو باقی ماند تا مشخص 

شـــود چقدر از خواسته های نکونام محقق می شود و آیا تحقق این درخواست ها 

از ســـوی علی خطیر می تواند این ارتبـــاط را همچنان گرم نگه دارد یا اینکه باز 

مشکلات قبلی باعث تنش و اختلاف بین آنها خواهد شد. 

روابط خطیر و نکو به یک شرط گرم شد!

نکونام:وضعیتمانمطلوبنیست،تعویقچندروزههمدردیرادوانمیکند
 مهرداد محمدی هفته اول را از دست داد                      استارت ویژه آبی ها از امروز برای دیدار با نفت آبادان

دعوایی که لیگ را به تعویق می اندازد

وضع قوانین بدون آینده نگری 

بـه نظـر می رسـد لیـگ بـه تاخیـر خواهـد افتـاد. به جـز بحث 

ورود بانوان تماشـاگر به ورزشـگاه، چیزهای بسـیار زیادی در 

ایـن بیـن مانعی برای شـروع لیگ اسـت. تیم هـا در این مدت 

بـه انـدازه کافـی تـلاش کردند که به دلیل برخـی کمبودها به 

جـای حـل مشـکلات خود لیـگ را به تعویق بیندازند تا شـاید 

به این شـکل بتوانند خود را به رقبا رسـانده و در شـروع لیگ 

چیـزی از سـایرین کـم نداشـته باشـند. جالـب اسـت که یک 

بلاتکلیفی خاص در بین نهادهای فوتبال مخصوصا سازمان 

لیـگ دیـده می شـود. چیـزی کـه در جلسـات دقیقـه 90 بـا 

مهـدی تـاج باعـث شـد تـا شـروع لیگ با ابهـام همراه باشـد. 

ایـن بـار در حالـی بـه اسـتقبال مسـابقات لیگ برتـر می رویم 

کـه نه تنهـا پیش فصـل پرحاشـیه و شـلوغی داشـت، که هنوز 

لیـگ شـروع نشـده تاخیرهـا اسـتارت خـورده و ایـن بـار قبـل 

از اینکـه مسـابقات شـروع شـود بـه فکـر تعویـق آن هسـتند. 

جـام ملت هـا، لیـگ قهرمانـان، روزهـای فیفـا و هـر مناسـبت 

بین المللـی دیگـری ظاهـرا در فوتبـال مـا معنایـی نـدارد 

همان طـور کـه قوانین وضع شـده در همین فدراسـیون بعضا 

هنـوز اجـرا نشـده به مشـکل برمی خورد و مشـخص می شـود 

از پایـه ایـرادات زیـادی بـه آن وارد بوده اسـت. 

آنچـه کـه اخیـرا درمـورد قوانیـن لیـگ برتـر کـه در کارگـروه 

جدید مطرح شده است، بیشتر جنبه آزمایشی دارد. هرچند 

اعضـای ایـن گـروه علاقـه ای ندارنـد طـرح را آزمایشـی اعلام 

کننـد و اصـرار دارنـد آن را بـه جـد اجـرا کننـد امـا  ای کاش از 

ابتـدا طـرح خـود را آزمایشـی مطـرح می کردنـد و بـر آزمایش 

آن اصـرار می کردنـد. در ایـن صـورت دیگـر لازم نبـود بـدون 

هیـچ منطقـی و تنهـا بـرای اثبـات ادای خود تـلاش کنند این 

مهـم را بـا وجـود ایراداتـش اجرایـی کننـد. اگـر از ابتـدا قبول 

می کردنـد ایـن طـرح بـه شـکل آزمایشـی اجـرا شـود آن وقت 

دیگر ابایی برای اصلاح آن نبود و خیلی راحت می توانسـتیم 

قبـول کنیـم کـه دوسـتان در مرحلـه آزمـون  و خطـا هسـتند و 

می تواننـد در بخشـی هایی از طـرح خـود تغییـر ایجاد کنند. 

آنچـه قنبـرزاده از آن به عنـوان تغییـر برنامـه نـام بـرده اسـت 

در ابتـدا درسـت بـه نظـر می رسـید و فکـر می کردنـد وقتـی 

کارگروهـی بـه طرحـی رای داد و آن را مصـوب کـرد حالا ملزم 

بـه رعایـت آن اسـت امـا وقتـی طـرح بـه مرحلـه اجـرا در آمد و 

در آزمایش رد شـد طبیعی اسـت که به نفع فوتبال اسـت که 

اصلاح شـود. ما همین چند وقت پیش طرح ممنوعیت ورود 

مربی و بازیکن خارجی را داشـتیم و شکسـت خوردیم. قبل تر 

از آن بحـث ممنوعیـت ورود دروازه بـان خارجـی را داشـتیم و 

موفـق نبودیـم. در کل طرح هایی زیادی داشـتیم که به جای 

طـرح آزمایشـی بـه شـکل ضرب الاجـل به قانون تبدیل شـد و 

خیلـی زود شکسـت خورد. طبیعی اسـت هـر طرحی نیازمند 

آزمـون و خطـا اسـت تـا پذیرفتـه شـده و به نفع فوتبال باشـد. 

هوشـنگ نصیـرزاده، یکـی از اعضـای ایـن کارگروه کـه اتفاقا 

بـه دلیـل ذی نفـع بـودن در امـور باشـگاه تراکتـور خیلـی زود 

ایـرادات ایـن کارگـروه را حـس کـرد حـالا از مخالفـان برخـی 

طرح هاسـت. از نظـر مدیرعامـل باشـگاه تراکتـور ایـن طـرح 

نمی توانـد آزمایشـی باشـد و می گوید: »مـن در کارگروه بودم 

و بـه مسـائل مطـرح شـده رای مثبت دادم امـا در اجرا متوجه 

شـدم ایراداتـی دارد. حـالا هـم نمی گویـم قانون عوض شـود 

بلکه معتقدم تفسـیرات باید اصلاح شـود. خیلی ها می گویند 

چـون درمـورد محمـد نـادری منافعـی داریـم بـه ایـن طـرح 

اعتـراض کردیـم امـا در واقع تفسـیر بازیکـن خارجی با ملیت 

ایرانـی ایـراد دارد نـه اصـل ایـن قانـون. همان طـور کـه هنـوز 

تفسـیر بازیکـن سـرباز و بازیکـن قرضی ایـراد دارد. چه عیبی 

دارد ایـن تفاسـیر در راسـتای همـان قانـون اصلاح شـوند؟«

 لجبازی لیگ را به تعویق می اندازد
بیشـتر بـه نظـر می رسـد جنگـی بیـن دو عضـو ایـن کارگـروه 

شـکل گرفتـه کـه البتـه بـه حدی کـه آنها به آن واکنش نشـان 

می دهنـد مهـم نیسـت. همـان روزهایـی کـه طرح هـای ایـن 

کمیته از سـوی برخی کارشناسـان رد شـد و ایرادات اساسـی 

بـه آن وارد کردنـد، کمیتـه مربوطـه مخالفـت کـرد و نظـرات و 

انتقاد هـا را لحـاظ نکـرد و حـالا کـه بـه مرحلـه اجـرا در آمـد 

مخالفان و موافقان در داخل کارگروه به جان هم افتادند. از 

نظـر نصیـرزاده یک نفر که احتمالا منظورش منصور قنبرزاده 

اسـت بـا او مخالفـت می کنـد. نصیـرزاده می گویـد: »یک نفر 

خـودش بـه جـای همه تصمیم می گیرد. صورت جلسـه اعلام 

می کنـد و خـود را یک تنـه مقابـل باشـگاه ها قـرار می دهـد. 

وقتـی مـا را بـه جلسـه دعـوت می کننـد و قـرار اسـت در مـورد 

محتویـات جلسـه نظـر بدهیـم و بعدا تصمیم گیری شـود چرا 

یـک نفـر می خواهـد به تنهایی تصمیم بگیرد. از این نشسـت 

صورتجلسـه ای منتشـر می کننـد کـه تاریخـش برای گذشـته 

اسـت. صورتجلسـه قبلی را به جای صورتجلسـه جدید منتشر 

کردند و مردم فکر کردند واقعی اسـت. باشـگاه ها باید بدانند 

فقـط بـا یـک نفـر طـرف هسـتند کـه مخالـف اسـت. مـن فکر 

می کنـم قنبـرزاده خـودش بـه جـای کل کارگـروه تصمیـم 

می گیـرد. درنهایـت بـه نظـر مـن ایـن موضـوع بـا درایـت تاج 

حل شـدنی است.«

بـه نظـر می رسـد نصیرزاده حریـف قنبرزاده نشـده و موضوع 

را بـه تـاج واگـذار کـرده اسـت و از آنجـا کـه برخی پـس از این 

اتفاقـات بـه نصیـرزاده اتهاماتـی زدنـد و مدعـی شـدند کـه 

حـالا کـه منفعـت خودتـان بـه خطـر افتاده بـه فکـر افتادید، 

او نمی خواهـد وارد بـازی مقابلـه بـا قنبـرزاده شـود. در اصل 

کـه یکشـنبه شـب منتشـر شـد  نامـه ای  اسـت  او مدعـی 

درسـت نبـوده اسـت و کارگـروه در مـورد آن تصمیـم نگرفتـه 

اسـت. مشـکل اینجاسـت کـه ایـن نامه هـا بـا خـط و خطوط 

از سـازمان لیـگ منتشـر می شـود هرچنـد بیـرون دادن و در 

واقـع لـو دادن امضـای کارگـروه غیرحرفـه ای اسـت. بـا ایـن 

حـال وقتـی اظهـارات قنبـرزاده را مـرور می کنیـم بیشـتر 

متوجـه می شـویم کـه اتفاقـات اخیر از سـر لج افتـاده چراکه 

وی نیـز ادعـا دارد راه بـرای اصـلاح بـاز اسـت امـا لیـگ بایـد 

او  بـه نظـر می رسـد کـه  سـرموقع شـروع شـود. این طـور 

نمی خواهـد برخـی از باشـگاه ها کـه در ایـن شـرایط از تغییر 

نفـع می برنـد، شـامل منفعت شـوند. نایب رئیس فدراسـیون 

فوتبـال خـود متوجـه ایـرادات ایـن قوانین هسـت و درنهایت 

بـه اصـلاح رای می دهـد امـا می خواهـد ایـن قوانیـن بـرای 

ایـن فصـل اعمـال شـود و از فصـل بعد اصلاحات آغاز شـود. 

قنبـرزاده اعتـراف می کنـد دسـتورالعمل 32بنـدی نیـاز بـه 

اصـلاح داد امـا بایـد در ابتـدای لیـگ بـا همیـن قوانیـن و 

تفاسـیر اسـتارت بخـورد. 

 قوانین پر ایراد فوتبال ما
آیـا در ایـن مـوارد قانونـی، تیم هـا ملـزم بـه اجـرا هسـتند یـا 

ایـن پیشـنهادات در جهـت ارتقـای سـطح کیفـی برگـزاری 

لیـگ ایـران اسـت؟

قوانیـن زیـادی وجـود دارنـد که نیـاز به اصلاح دارنـد. فوتبال 

ایـران پـر اسـت از ایـرادات کوچـک و بـزرگ کـه مدتـی اسـت 

بـا دخالـت فیفـا در جهـت اصلاح شـان هسـتیم. بـا این حال 

ایـن سـوال مطـرح اسـت کـه آنهایـی کـه در قوانیـن دسـت 

دارنـد و آنهـا کـه امضـا کـرده و تاییـد می کننـد آیـا بـه عواقـب 

طـرح خـود فکـر کردنـد. از ایـن رو بهتـر اسـت کـه یـک طـرح 

آزمایش و سـپس تصویب شـود تا فوتبال مان برای رسـیدن به 

ایده آل ها محک بخورد. جالب اسـت که همین سـقف بودجه 

کـه مطـرح شـد به شـدت پـر ایـراد اسـت. مگـر باشـگاهی که 

درآمـد نـدارد می توانـد ادعای سـقف بودجه داشـته باشـد. با 

کـدام درآمـد و کـدام هزینـه می خواهـد رعایت کننـده سـقف 

باشـد. امـا اگـر می خواهیـم در جهت بالا بـردن کیفیت لیگ 

ایـران گام برداریـم، ابتـدا به جـای ابـداع یـک قانـون تقلیدی 

بهتـر اسـت بسـتر آن را فراهـم کنیـم تـا در زمـان مناسـب بـا 

چالشـی صحیـح در مـورد ایـن موضوع تصمیم بگیریم. سـر و 

سـامان دادن بـه مخـارج در ابتدا، تعیین درآمد و سرشـماری 

هزینـه، می توانـد درنهایـت بـه سـقف قـرارداد منجـر شـود. 

آن هـم نـه سـقف مشـخص بـرای همـه باشـگاه ها بـه شـکل 

یکسـان بلکـه سـقفی متعـادل بـا درآمـد و هزینه آن باشـگاه. 

بـرای همیـن اسـت کـه نصیرزاده مدعی می شـود مـا از جیب 

خـرج می کنیـم و پـز آن را می دهد. از نظر نصیرزاده از فوتبال 

توقعاتـی مـی رود کـه اصلی تریـن آن ایجـاد نشـاط اجتماعی 

اسـت. او به ما گفت: »وظیفه فوتبال ایجاد نشـاط اجتماعی 

اسـت و نشـاط اجتماعـی در خـرج کـردن زیـاد اسـت. اگـر 

ایـن مخـارج نباشـد رقابتـی شـکل نمی گیـرد و فوتبـال بدون 

رقابـت جذاب نیسـت.«

باشـگاه ها از فوتبـال درآمـدی ندارند. نه حق پخشـی هسـت 

و نـه تبلیغـات محیطـی بـه بهتریـن شـکل مدیریـت می شـود 

از طرفـی حـق کپی رایـت نیـز بی معنـی اسـت. در کل درآمـد 

چندانی از فوتبال حاصل نمی شـود که بخواهد خرج تیم ها 

شـود. اگـر مدیرعامـل تراکتـور می گوید خصوصی هسـتیم و 

از جیـب خـرج می کنیـم درسـت می گویـد و ایـن همـان ایراد 

قوانیـن مـا در باشـگاه داری اسـت کـه یکـی پول نـدارد، یکی 

بـرای پـول خـرج کـردن مشـکل دارد و دیگـری پـول دارد امـا 

خـرج کردنـش مانـع دارد. این اسـت قوانین بی هدف و بدون 

اتـاق فکر فوتبـال ایران!

خاقانی فقط در ازای انتقال اسلامی

فرصت کاپیتان امیدها امروز به پایان می رسد
تیم فوتبال اســـتقلال احتمالا از امروز فاز جدید نقل و انتقالاتی خود را کلید خواهد زد. از مدت ها قبل صحبت هایی درخصوص جذب بازیکنانی مانند یاســـین 

ســـلمانی به همراه محمدحســـین اسلامی و چند بازیکن خارجی ازجمله تورس اسپانیایی شنیده می شـــد، این درصورتی است که طی روزهای گذشته اخباری 

مبنی بر علاقه مندی جواد نکونام نسبت به جذب سامان تورانیان مدافع راست ملی پوش تیم امید منتشر شد. 

بـر همیـن اسـاس و درخصـوص تورانیـان گفتنـی اسـت اگرچـه برخـی رسـانه ها روز گذشـته پیش دسـتی کـرده و از پیوسـتن این بازیکن به اسـتقلال خبـر داده اند 

امـا حقیقـت ماجـرا ایـن اسـت کـه مدافـع راسـت 21 سـاله تیـم ملـی امیـد و باشـگاه مـس کرمـان بـرای آبی پـوش شـدن بـا ممانعـت مسـی ها مواجه شـده؛ چراکه 

شـنیده می شـود تنهـا مانـع پیـش روی اسـتقلالی  ها بـرای جـذب ایـن او قـراردادش بـا باشـگاه کرمانـی اسـت و آبی  هـا ابتـدا بایـد رضایتنامـه او را دریافـت کننـد. 

درخصـوص جـذب ایـن بازیکـن روز گذشـته اتفـاق خاصـی رخ نـداده اسـت و مذاکـرات فعلا ادامـه دارد. 

همچنین در رابطه با وضعیت اسلامی شنیده می شود این بازیکن به شدت مورد توجه نکونام قرار گرفته اما فعلا ربیعی سرمربی جدید ذوبی ها با انتقال او مخالفت 

کرده اســـت. گفتنی اســـت از مدت ها پیش ذوبی ها درخواســـت خود برای جذب سبحان خاقانی از استقلال را ارائه داده اند اما این باشگاه اعلام کرده خاقانی را 

فقط در ازای انتقال اسلامی به استقلال راهی ذوب آهن می کند. این درخواست فعلا مورد موافقت ربیعی قرار نگرفته است. 

همچنین درباره یاسین سلمانی، کاپیتان تیم ملی امید ایران برخی گزارش ها حاکی است که این بازیکن برای فصل بیست وسوم لیگ برتر با استقلال به توافقات 

کلی رسیده و تنها اختلاف بر سر بند فسخ پیشنهاد خارجی است. این درحالی است که طبق شنیده های »فرهیختگان« جدای از این موضوع که صحت و سقم 

آن تایید نشـــده اســـت، دو روز پیش مدیر برنامه های سلمانی به منظور مذاکرات برای ترانســـفر وی به یک باشگاه اروپایی از باشگاه استقلال مهلت دو روزه ای را 

درخواست می کند که امروز این مهلت با پاسخ نهایی سلمانی به باشگاه استقلال به پایان خواهد رسید.
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